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                                                                        Polski Związek Badmintona 

 w Warszawie 

 

 

Dotyczy: podniesienia opłat rejestracyjnych zawodników. 

 

 

  W imieniu Zarządu Śląskiego Związku Badmintona składam sprzeciw tak 

drastycznym podwyżkom opłat rejestracyjnych. 

 

 

   Polski Związek badmintona ma min. ok. 200 tys. złotych pochodzących z 

wszelkiego rodzaju wpłat regulaminowych i organizacji zawodów przez siebie oraz  

swoich członków wg powyższej tabeli: 

 

Lp. Kto wpłaca Jedn. 

miary 

ilość Cena jedn. Wartość 

1 Wojew. Związki Szt. 10 500,00 5000,00 

2 Uczniowskie Kluby 

Sportowe 

Szt. 67 200,00 13400,00 

3 Pozostałe Kluby Szt. 68 500,00 34000,00 

4 Wpływy z zawodów 

(przy braku turniejów 

GP lub MP) 

Tydz. 30 2000,00 60000,00 

5 Wpływy z zawodów (z 

turniejami GP i MP) 

Tydz. 13 3000,00 39000,00 

6. Opłaty rejestracyjne 

zaw. (wg obecnych 

stawek) 

Szt. 1800 10,00 18000,00 

7 Wpłaty za rozgrywki 

ekstraklasy 

Szt. 8 1500 12000,00 

RAZEM 181400,00 
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       Do wyżej wskazanej kwoty należy dodać jeszcze opłaty startowe z Polish 

OPEN, Polish International, Międzynarodowych Mistrzostw Polski Juniorów (nie są 

to kwoty małe, a wiem, że imprezy te przynosiły spore wpływy do PZBad) oraz 

wpłaty zawodników lub klubów na zgodę w grze w ligach zagranicznych. 

Dodatkowo należy też doliczyć również kwoty kosztów pośrednich ze wszystkich 

umów z Ministerstwem Sportu. Myślę, że da nam to kwotę ok. min 400 tys. złotych 

na działalność PZBad. 

 

       Należy tu zaznaczyć, że PZBad nie zabiega wcale o uczestnictwo klubów w 

rozgrywkach ligowych, które według mnie nakręcają daną dyscyplinę np. tenis 

stołowy (pokazywane są transmisje w kanałach sportowych). 

 

       Będąc w Komisji Rewizyjnej PZBad w poprzedniej kadencji ówczesna 

Sekretarz Generalna twierdziła, że Związek nasz ma sporo środków własnych, które 

wystarczały nie tylko na bieżące potrzeby, ale również na to, że PZBad w ciągu 

dwóch lat spłacił wszystkie zobowiązania cywilno-prawne (pozostał jedynie ZUS i 

zobowiązanie wobec Andrzeja Janeckiego). 

 

       A zatem argumentacja, że opłaty te nie były zmieniane od lat, a w innych 

związkach, są wyższe też do mnie nie przemawiają. Wiadomo mi, że w innych 

Związkach Sportowych część opłat choćby za licencje zawodnicze wraca do 

wojewódzkich i regionalnych Związków, a u nas PZBAd zatrzymuje całą 

wpłatę. 

 

        Pamiętajmy, że nie jesteśmy wielkim Związkiem Sportowym, zrzeszamy 

jedynie ok. 130 klubów i 10 wojewódzkich Związków w sumie ok. 1800 

zawodników łącznie z seniorami.  

 

Może trzeba pomyśleć o ograniczeniu kosztów ! ? 

 

 

 

 

                    Prezes 

 Śląskiego Związku Badmintona 

 

 

            Jarosław Ociepa 


